
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 28. marca 2019

Prítomní poslanci OZ: Dušana Cibuľová , Pavel Holbus, Ing. Ján Mikuš, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena 
Račková, Ing. Ján Vrbičan

Ospravedlnení: Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal a informoval, že na 
uvoľnené miesto poslanca Filipa Benku nastupuje náhradník, ktorým je podľa výsledkov volieb Ing. Ján Mikuš. 
Z uvedeného dôvodu bol pozvaný na dnešné zasadnutie OZ, kde po zložení sľubu môže vykonávať funkciu 
poslanca.
Ing. Ján Mikuš — prečítal text sľubu poslanca a tento potvrdil svojim podpisom

Starosta obce ďalej konštatoval, že z celkového počtu 9 je prítomných 6 poslancov, takže toto zasadnutie je 
uznášaniaschopné. Zároveň oboznámil prítomných s návrhom programu rokovania.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Dušana Cibuľová, členovia Mgr. Iveta 

Oravcová a Zdena Račková.
Za overovateľov zápisnice starosta určil Pavla Holbusa a Ing. Jána Vrbičana, za zapisovateľku Annu Račkovú. 
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Pavel Holbus, Ing. Ján Vrbičan
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Anna Račková
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Dušana Cibuľová -  predseda, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena Račková - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. Ján Mikuš, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena 
Račková, Ing. Ján Vrbičan 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

l ýsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.

Prítomní prijali nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 
z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva v Pribyline.
6. Zmena rozpočtu obce.
7. Rôzne.
8. Diskusia.
9. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za:
Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová. Zdena Račková, Ing. Ján 
Vrbičan

5

Proti: 0
Zdržal sa: Ine. Ján Mikuš 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý -------------- -----



Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí O Z neboli uznesením schválené žiadne úlohy, 
lng. Ján Vrbičan -  požiadal obecný úrad, aby aj neprijaté uznesenia boli súčasťou uznesení a boli očíslované.
Ing. Ľudovít Budzák -  lektori aj Ministerstvo vnútra vždy upozorňujú, aby uznesenia neboli v negatívnom znení 
a neschválené uznesenia aby sa nečíslovali, je to len uvedené v zápisnici.
lng. Ján Vrbičan -  uznesenia predkladá OÚ, vtedy to uznesením je a keď sa neprijme už nie je uznesením? 
Pozeral si aj uznesenia NR SR, ktoré sa zverejňujú a sú tam aj neprijaté. Minule nebolo schválené uznesenie 
o rómskej osade a v odpovedi PS B U bola daná celá zápisnica.
lng. Ľudovít Budzák -  OÚ pripravuje len návrh uznesení, aby sa zrýchlila procedurálna časť, uznesením sa stáva 
až po prijatí.
starosta obce -  upozornil p. poslanca aby hovoril len k bodu rokovania, inak mu odoberie slovo, 
lng. Ján Vrbičan -  vráti sa k tomu v bode rôzne. Žiadal doplniť zápisnicu z minulého rokovania OZ o to, čo tu 
prečítal, bola to dôvodová správa ohľadom rómskej osady, v zápisnici toto uvedené nebolo. Dostal odpoveď že 
doplnenie nie je možné, že už je zápisnica podpísaná, prosí hlavného kontrolóra o prekontrolovanie.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

K bodu 4

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbas, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena Račková, 4
Proti: Ing. Ján Vrbičan 1
Zdržal sa: Ing. Ján Mikuš 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

starosta obce -  ak sa neurobí priamo na rokovaní doplnenie k zápisnici, potom to už nie je možné. Materiál sa 
odovzdáva priamo na rokovaní zapisovateľke.

K bodu 5
Návrh k tomuto bodu bol doručený poslancom pri pozvánke a je prílohou zápisnice, 

lng. Ján Mikuš -  on nedostal žiadne materiály
starosta obce -  poslancom sa stal až dnes. keby bol prišiel na OÚ skôr a zložil sľub, boli by mu zaslané všetky 
materiály
lng. Ján Vrbičan — kto je predkladateľom tohto návrhu a prosí k tomuto dôvodovú správu. Má k návrhu 
nasledovné pripomienky:
k §3, bod 11 -  verejné hlasovanie -  je to v rozpore so zákonom, pretože OZ vždy rokuje v zbore a schvaľuje 
uznesenia nadpolovičnou väčšinou
k §5, ods.3 -  on vždy žiada dôvodové správy, je to na to, aby sa poslanci správne rozhodli, v tomto návrhu 
dôvodová správa nie je, prosí doplniť.
k §7 -  doplniť bod 12 -  inštitút udelenia slova -  zákonodarca rieši obštrukčné správanie starostu, prosí aby sa 
toto znenie zákona premietlo do rokovacieho poriadku.
k §7 - bod 18 -  ospravedlnenie neúčasti na rokovaní -  zákon je novelizovaný, čiže toto je irelevantné, tento bod 
navrhuje odstrániť.
k §9 -  bod 4 -  v minulosti boli navrhované alternatívy, ale hlasovalo sa o návrhu z komisie, teda doporučuje 
slovo „návrhová komisia“ zmeniť na „predkladateľom“.
k §9 -  bod 8 -  navrhuje doplniť -  neprijaté uznesenia sú súčasťou prijatých uznesení s poradovým číslom, 
starosta obce -  najprv sa bude hlasovať o návrhu návrhovej komisie, ako hovorí zákon

Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva v Pribyline

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus. Mgr. Iveta Oravcová, Zdena Račková, 4
Proti: Ing. Ján Mikuš, Ing. Ján Vrbičan 2
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý



Návrh k tomuto bodu bol doručený poslancom pri pozvánke a je prílohou zápisnice.
Mgr. Iveta Oravcová -  podáva poslanecký návrh, ktorý sa týka zvýšenia odmeny pre hlavného kontrolóra vo 
výške 30% s platnosťou od 01.04.2019, doteraz nemal z našej obce žiadnu odmenu, práce má viac ako dosť, táto 
úprava je zapracovaná v návrhu zmeny rozpočtu. Druhý poslanecký návrh podáva na zvýšenie odmien pre 
poslancov, a to za účasť na zasadnutí komisie - 20€ predsedovi komisie, členovia komisie 15€, účasť na 
rokovaní OZ poslanci 20€, účasť na zasadnutí Obecnej rady -  poslanci 20€. 
starosta obce -  aj tento návrh je v uvedenej zmene rozpočtu.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
mesačnú odmenu hlavnému kontrolórovi Obce Pribylina vo výške 30% z mesačného platu hlavného kontrolóra 
a to s účinnosťou od 1.4.2019

K bodu 6

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena Račková, 4
Proti: 0
Zdržal sa: lng. Ján Milcuš, lng. Ján Vrbičan 2

1 ýsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
poslanecký návrh na zmenu a úpravu Zásad odmeňovania poslancov: predseda komisie 206, členovia komisie 
15€, poslanci na zasadnutí OZ 20€, Obecná rada 20€.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena Račková, 4
Proti: 0
Zdržal sa: lng. Ján Mi kuš, lng. Ján Vrbičan 2

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

lng. Ján Vrbičan -  keď sa bude hlasovať o uznesení k zmene rozpočtu, bude to bez týchto dvoch položiek.
- v návrhu je uvedený energetický audit starého OÚ, do dnešného dňa boli náklady na tento 

projekt cca 22.0006, projekt zahŕňa komplexnú prestavbu, teraz je požiadavka na ďalšie financie?
- požiarna zbrojnica -  nedali sa zahrnúť náklady do realizácie predchádzajúceho projektu? 

Prečo sa nerealizoval nájom požiarnej zbrojnice, ktorý bol schválený?

starosta obce -  na požiarnu zbrojnicu obdržala naša obec dotáciu z Ministerstva vnútra, je vybraný dodávateľ na 
vstupné brány a výmenu okien, 5% sú vlastné zdroje.

- na rekonštrukciu starého OÚ sa očakáva vyhlásenie výzvy, k žiadosti musí byť aktuálny výkaz 
výmer a energetický audit.

- na nájom reštaurácie v požiarnej zbrojnici nebola uzavretá zmluva do 30 dní od schválenia 
uznesenia, nebol záujem zo strany žiadateľky.
Pavel Holbus -  brány na požiarnej zbrojnici budú izolované, bude tam elektronika, vymenia sa zatiaľ
nevymenené okná. Bola žiadosť aj na kúrenie, ale nebol vypracovaný projekt.
lng. Ján Vrbičan -  v návrhu je aj spevnenie terénu pod komunikáciou na 1BV, kto to bude robiť?
starosta obce -  tieto spevnené plochy mali byť urobené do konca roka, ale kvôli počasiu sa to nestihlo, tak sa to
dokončí teraz, aby sa všetci stavebníci mohli dostať na svoj pozemok.
lng. Ján Vrbičan -  predmetom verejného obstarávania boli len inžinierske siete, nie miestne komunikácie, čiže 
tento projekt nemá nič spoločné s tým projektom, takže doporučuje toto zvážit.

Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
zmenu rozpočtu obce č.OZl/2019 v zmysle prílohy, ktorá je súčasťou tohto uznesenia, okrem častí uvedených 
v uznesení číslo 33/2019 a 34/2019



Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena Račková, 4
Proti: Ing. Ján Mikuš , Ing. Ján Vrbičan 2
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

K bodu 7
V tomto bode bolo prejednané nasledovné:
- informácia o ukončení nájmu nebytových priestorov v Kultúrnom dome -  tieto sa využijú pre potreby Obce 
ako archív
- zámena pozemkov žiadateľa Dušana Jurfka, ktorá bola schválená 15.06.2018 -  vzhľadom na to, že v termíne 
do 30 dní od schválenia uznesenia nebola uzatvorená zmluva, je potrebný celý schvaľovací proces, je aj 
v záujme obce aby boli pozemky zamenené
Ing. Ľudovít Budzák -  aby sa dodržala postupnosť krokov v zmysle zákona, je potrebné uznesenie zrušiť 
a následne schváliť zámer zámeny

Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
ruší
uznesenie OZ číslo 37/2018 zo dňa 15.06.2018

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. Ján Mikuš, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena 
Račková, Ing. Ján Vrbičan 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
/. konštatuje, že

ide o zámer prevodu pozemkov nízkej výmery za účelom majetkovoprávneho usporiadania pozemkov, 
kde je potrebné zameniť pozemok vo vlastníctve Obce Pribylina a to parcela č. KN-C 11054/1 ostatné 
plochy o výmere 13 m2, za pozemok vo vlastníctve Dušana Juríka, Pribylina, Ulica Dr. Jána Rumanna 
239/38 pare.č.KN-C 490 záhrada o výmere 23 m2 , aby sa zabezpečil súlad skutkového a právneho 
stavu. Ide teda o prípad zámeny niekoľkých m2 pozemku, ktoré je účelné len pre konkrétneho záujemcu 
a preto nemá zmysel vykonávať prevod uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou 
súťažou.
vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetnej nehnuteľnosti jedná sa o prípad hodný 
osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov.

II. schvaľuje
zámer zámeny nehnuteľností v katastrálnom území Pribylina a to pozemok vo vlastníctve Obce Pribylina a to 
parcela č. KN-C 11054/1 ostatné plochy o výmere 13 m2, za pozemok vo vlastníctve Dušana Juríka, Pribylina, 
Ulica Dr. Jána Rumanna 239/38 parc.č.KN-C 490 záhrada o výmere 23 m2, podľa geometrického plánu č. 
1/2018 zo dňa 11.2.2018, ktorý vyhotovil LEGEO, s.r.o., Rajecká 8691/15, Bratislava, za kúpnu cenu určenú 
podľa znaleckého posudku. Ide o prevod pozemkov v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov a skutočnosti uvedené v bode I. tohto uznesenia sú prípadom 
hodným osobitného zreteľa.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. Ján Mikuš, Mgr. Iveta Oravcová, 
Zdena Račková, Ing. Ján Vrbičan 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
ukončenie nájmu nebytových priestorov Ing. Vladimíra Cisára v Kultúrnom dome



Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. Ján Mikuš, Mgr. Iveta Oravcová, 
Zdena Račková, Ing. Ján Vrbičan 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

Ing. Ján Vrbičan -  navrhuje doplniť člena do komisie cestovného ruchu, a to Milana Mariča, Pribylina 1435 
starosta obce -  doporučuje do výberovej komisie doplniť Mgr. Ivetu Oravcovu

Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
volí
1. člena výberovej komisie: Mgr. Iveta Oravcová, Pribylina, Hlavná ulica 505/60
2. člena komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a dopravy: Milan Marič, Pribylina 1435

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. Ján Mikuš, Mgr. Iveta Oravcová, 
Zdena Račková, Ing. Ján Vrbičan 6

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

Ing. Ján Vrbičan -  žiadal o doplnenie zápisnice, čo sa neudialo, chcel doplniť len to, čo odznelo na OZ, preto 
predkladá poslanecký návrh na vykonanie kontroly hlavným kontrolórom.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
žiada
o vykonanie kontroly postupu Obce Pribylina v zmysle žiadosti zo dňa 6.2.2019 Č.OZ25012019

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Ing. Ján Mikuš, Ing. Ján Vrbičan 2
Proti: 0
Zdržal sa: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, Zdena Račková, 4

Výsledok hlasovania: Návrh nebol prijatý

Ing. Ján Vrbičan -  prítomným predložil k nahliadnutiu materiál, ktorý zasiela Obec Štrba poslancom pred 
rokovaním OZ, obsahuje všetky návrhy, dôvodové správy. Konštatoval, že my máme rokovací poriadok, ktorý 
toto nemá. Požiadal hlavného kontrolóra, aby sa vyjadril, či by mali byť očíslované neprijaté uznesenia. Požiadal 
o informáciu, či p. Holbus je veliteľ hasičov, lebo v štatúte máme nezlučiteľnosť funkcií.
Pavel Holbus -  on je veliteľom okrsku, v obci je veliteľ Andrej Fleischhacker.

K bodu 8
V diskusii vystúpili nasledovní:

Ing. Martin Jurčo -  dali ho dole momenty, keď sa opýtal p. Mikuš, prečo nedostal materiál, odpoveďou bolo, že 
lebo nebol poslancom, že až po zložení sľubu. Keby sa dnes dvaja poslanci zdvihli, bolo by OZ neuznášania 
schopné. Ak hlavný kontrolór povedal, že má informácie od lektorov a od Ministerstva vnútra, žiada 
o predloženie takejto informácie o nečíslovaní uznesení. Zákon hovorí, že OZ sa uznáša, výsledkom rokovania je 
uznesenie, nič také ako hovorí hlavný kontrolór nie je. Prečo sa potom do rokovacieho poriadku nedostala veta, 
že neprijaté uznesenia sa nečíslujú.

- na schválenie odmeny pre hlavného kontrolóra majú poslanci právo, plne si tú odmenu 
zaslúži. Na zvýšenie odmien poslancov bol návrh aj v minulosti, to čo dostali poslanci predtým za celé obdobie, 
teraz dostanú za jeden rok. Zákon hovorí o úprave odmien, my máme Zásady a podl a jeho názoru je tento návi h 
nulitný, lebo máme dva návrhy, ktoré sa medzi sebou bijú.

- bol logický návrh, aby sa poslanci ospravedlnili, aby táto informácia išla poslancom, tak ako 
navrhoval Ing. Vrbičan, nie tak ako v minulosti sa ospravedlňovalo starostovi.
Oravcová — návrh na zvýšenie odmien podal v minulosti p. Vrbičan, vtedy sa to neschválilo, preto porovnávali 
odmeny v iných obciach a dohodli sa, že to bude takýmto spôsobom. Vela ludí si myslí, že doteraz biali velké 
peniaze ako poslanci, podľa nej to bude takto v poriadku, 
starosta obce -  požiadal prítomných, aby hlasovali o ukončení diskusie:



Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcova, Zdena Račková, 4
Proti: Ing. Ján Vrbičan 1
Zdržal sa: Ing. Ján Mikuš 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

starosta obce - ak sa majú zmeniť Zásady odmeňovania, musí sa vedieť, o akých sumách sa bude hovoriť. 
Zásady sa schvália na nasledujúcom rokovaní O Z.

K bodu 9
Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19,20 hod.

Zapísala:
Anna Račková

Overovatelia: 
Pavel Holbus 
Ing. Ján Vrbičan


